
1. seja sveta staršev dne 30. 09. 2020 

4c. točka: Poročilo predsednika UO ŠS OŠ Vič  

 

 

1. Finančno poslovanje v šolskem letu 2019/20:  

 

Otvoritve stanje sklada na dan 1.9.2019: 9.672,56 €.  
Poraba sredstev: 3.367,61 € (od tega 1.851,49 € za financiranje taborov in 1.516,12 € za nakup 

manjkajoče smučarske opreme).  

Prilivi sredstev: 2.875,77 € (od tega 1.574,37 € novoletni bazar, 1.070,00 € prispevki staršev 

v akciji pred koncem šolskega leta, 150,00 € prispevki pravnih oseb) – glede prilivov še 

usklajujemo knjiženje donacije ene pravne osebe v višini 150,00 €.  

Zaključno stanje sklada na dan 31.8.2020: 9.180,72 €.  

 

2. Z iztekom šolskega leta 2019/20 je potekel mandat članu UO g. Igorju Divjaku, saj je njegov 

otrok končal šolanje na OŠ Vič, zato prosim Svet staršev, da za preostanek mandata (3 leta) 

imenuje nadomestnega člana UO.  

 

3. Na prvi seji UO v šolskem letu 2020/21, ki jo bom sklical po seji Sveta staršev, bomo 

obravnavali spremembo meril za podeljevanje pomoči iz sredstev sklada. Zdajšnja merila so 

namreč podana v odstotkih od povprečne plače v RS, vhodni podatki, ki jih dobivamo s strani 

staršev, pa je umestitev v dohodkovni razred (odločbe CSD). Zato bomo merila spremenili tako, 

da se bodo sklicevala na uvrstitev v dohodkovni razred. Obravnavali bomo tudi prispele prošnje 

za dodelitev sredstev iz sklada, ter načrt pridobivanja sredstev v šolskem letu.  

 

4. Do konca meseca bomo poslali zahvalno pismo vsem donatorjem v minulem šolskem letu.  

 

Pripravil: Jure Krajnc  

 

Predlog sklepa: Sveta staršev se je seznanil s poročilom predsednika UO ŠS OŠ Vič o 

aktivnostih med obema sejama. 


